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Canabisul ar putea fi legalizat în România si utilizat în scopuri medicinale, anunta

ministrul Teodorovici

Canabisul ar putea fi legalizat si utilizat în scopuri medicinale, a anuntat miercuri ministrul Finantelor,

Eugen Teodorovici. El a mai spus ca nu este momentul unei dezbateri pentru utilizarea canabisului în scop

recreational.

”Am discutat si eu ieri cu doamna ministru Pintea si am aflat ca este o astfel de comisie care se întruneste la

nivelul Ministerului Sanatatii pentru a se analiza si argumenta legalizarea utilizarii canabisului în scopuri

medicinale, adica pentru cei diagnosticati cel putin în zona de cancer în faza terminala. Se ia în calcul legalizarea

pentru a se utiliza în acest sens. Medical, este un argument care justifica o astfel de procedura de legalizare si

utilizare în scopuri medicinale a canabisului”, a anuntat ministrul de Finante, Eugen Teodorovici.

El a precizat ca tema a fost dezbatuta în cadrul unei comisii a Ministerului Sanatatii.

”Nu stiu daca la Guvern (se lucreaza la un proiect - n.r.), dar ieri a fost la Ministerul Sanatatii la comisia de profil,

înseamna ca asta este directia în care se merge. Este deja o practica europeana si justificarea medicinala o are.

Fiind în faza terminala pacientii, probabil ca este o cale de a diminua din suferinta”, a mai spus Teodorovici.

De asemenea, el a mai spus ca nu este momentul unei dezbateri pentru utilizarea canabisului în scop recreational.

”Sunt multe practici în alte state europene de mult legalizate care aduc avantaje si au argumentele pentru care au

fost facute. Sunt avantaje si dezavantaje. În România, oamenii vad multe dezvantaje pe mai multe subiecte, nu

doar acesta. Dar deocamdata nu e momentul sa ne pronuntam”, a conchis ministrul de Finante.
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